

Pin ordering instructions

Would you like to order Olympic pins for your evangelistic use during the Olympic games?

Please send an email with the following information to jharris@imb.org

1. Your name
2. Your contact email and phone number
3. What organization or church do you represent and what is your role in this organization?
4. Have you viewed the pin training guide and video?
5. What project will these pins be used for? (Please provide a detailed description – how many people will be engaged in distribution, how many hours are planned for distribution? Where will they be distributed?)
6. The number of pins you are requesting for each design
 - a. “I am the Light” – English
 - b. “I am the Way” – English
 - c. “I am the Vine” – English
 - d. “Je suis la lumière” – Français
 - e. “Je suis le chemin” – Français
7. Are you available to pick them up in the Paris region?
8. Shipping address if not:

Order instructions in French:

Vous souhaitez commander des pin's olympiques pour vos activités d'évangélisation pendant les Jeux olympiques ?

Veillez envoyer un courriel avec les informations suivantes à jharris@imb.org

1. Votre nom
2. Votre adresse électronique et votre numéro de téléphone
3. Quelle organisation ou église représentez-vous et quel est votre rôle dans cette organisation ?
4. Avez-vous consulté le guide et la vidéo de formation sur les pins ?
5. Pour quel projet ces pin's seront-ils utilisés ? (Veillez fournir une description détaillée - combien de personnes participeront à la distribution, combien d'heures sont prévues pour la distribution ? Où seront-ils distribués ?)

6. Le nombre de pin's que vous demandez pour chaque motif

- a. "I am the light" - Anglais
- b. "I am the way" - Anglais
- c. "I am the vine" - Anglais
- d. "Je suis la lumière" - Français
- e. "Je suis le chemin" - Français

7. Pouvez-vous venir les chercher en région parisienne ?

8. Adresse de livraison si non :